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Ärende 20: Framtida organisation för idrottsanläggningar 
 

Idrotten och föreningslivet bidrar till att skapa ett levande, rikare och mer demokratiskt 

samhälle att leva i. Det är också en viktig del av välfärden. I Huddinges idrottsföreningar 

möts och utvecklas tusentaltals barn, ungdomar och vuxna. Inom idrotten kan barn och unga 

växa och utvecklas i en trygg miljö. Samtidigt är föreningslivet också en viktig del i arbetet för 

en mer jämställd och integrerad kommun.  

 

Från politiskt håll ska vi därför verka för att ge kommunens idrottsföreningar bästa möjliga 

förutsättningar att bedriva sin verksamhet. En viktig aspekt av detta är att vår organisation 

för idrottsanläggningar är så tydlig och effektiv som möjlig. Därför välkomnade vi att 

Huddinge Samhällsfastigheter AB i ägardirektiven år 2017 fick ett uppdrag från 

kommunfullmäktige att tillsammans med kommunen genomföra en utredning av framtida 

organisation för idrottsanläggningar.  

 

Den utredning som nu har presenterats är välgjord och välskriven. Samtidigt hade vi bl.a. 

gärna sett en tydligare ekonomisk analys och ett större fokus på långsiktig potential snarare 

än kortsiktiga hinder. Därför röstade vi för att avslå beslutspunkt 2.  

 

Vi står bakom utredningens förslag men vill också, likt den styrande koalitionen, betona 

värdet av att det fördjupade samarbetet leder till ett mer effektivt arbetssätt. Detta för att 

gynna föreningslivet, gemene Huddingebo som nyttjar kommunens idrottsanläggningar, 

såväl som tjänstepersoner i de aktuella organisationerna. Vi kommer nu att följa det 

fortsatta arbetet med de åtta prioriterade områdena för fördjupad samordning och 

samverkan och vill understryka vikten av att dessa verkligen genomförs för att våra 

gemensamma resurser ska användas så effektivt som möjligt.  
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